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Protokoll årsmöte 2024 Torstorps Hästsportklubb  
 
 

1. Mötets öppnande – välkomna!  
Mötesordförande hälsade välkomna till klubbens första årsmöte.  
Presentation av medlemmarna som utgjort styrelsen: Linda Aspelöf, Helena Höök, 
Olivia Andersson, Anna Åsare-Dragic, Marie Olsson, Josephine Massaro, Matilda 
Hjalmarsson, Anna Stålnacke. 
 

2. Fastställande av röstlängd 
Genomgång regler enligt stadgar för vilka som har rösträtt vid mötet. Enligt klubbens 
stadgar har de som är över 15 år, blivit medlem och betalt medlemsavgift 4 veckor 
innan mötet varsin röst.   
Utifrån det har vi 35 närvarande som har rösträtt vid dagens möte. 
Beslut: Årsmötet beslutade att upprättad röstlängd används om behov uppstår. 
   

3. Val av ordförande för mötet  
Styrelsen har gett förslag på att utse Anna Stålnacke till ordförande vid mötet.  
Beslut: Årsmötet beslutade att utse Anna Stålnacke till mötets ordförande. 
 

4. Anmälan av styrelsens val av sekreterare vid årsmötet  
Styrelsen har föreslagit Olivia Andersson till sekreterare vid dagens möte.  
Beslut: Årsmötet beslutade att utse Olivia Andersson till mötets sekreterare. 
  

5. Val av protokolljusterare och rösträknare 
Styrelsen har föreslagit Camilla Fransson och Anna Ivarsson till protokolljusterare, 
samt Marie Olsson till rösträknare.  
Beslut: Årsmötet beslutade utse Camilla Fransson, Anna Ivarsson till 
protokolljusterare samt Marie Olsson till rösträknare.   
 

6. Fastställande av föredragningslista 
Presentation föredragningslista  
Beslut: Föredragningslistan fastställdes. 
 

7. Fastställande av om mötet blivit utlyst på rätt sätt 
I klubbens stadgar finns tydliga regler kring hur årsmötet ska utlysas. 
Information på FB, Insta och hemsidan 28 december om kommande årsmöte. Extra 
info om regler för röstberättigande och också om att komma in med motioner / 
förslag i tid. Dagordningen publicerades samma datum. 
Mejl med information skickades ett par veckor före mötet och 10 dagar innan mötet 
publicerades samtliga handlingar på hemsidan.  
Beslut: Fastställande att mötet blivit utlyst på rätt sätt. 
 

8. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelser 
Presentation av 2023 års verksamhetsberättelse, januari - december. Presentation 
publiceras på hemsidan. 
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Beslut: Årsmötet beslutade att godkänna framtagen och presenterad 
verksamhetsberättelse och lägga den till handlingarna. 
 

9. Revisorernas berättelse 
Presentation revisorernas berättelse 
Beslut: Revisorernas berättelse godkändes. 
 

10. Fastställande av balans- och resultaträkning 
Styrelsen har presenterat balans- och resultaträkning för 2023 med ett överskott på 
76 410 kr jämfört med budgeterat överskott på 3100 kr.  
Beslut: Årsmötet beslutar att godkänna framtagen Balans- och resultaträkning.  
 

11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Beslut: Årsmötet beslutar att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen för det år som har 
passerat.  
 

12. Fastställande av verksamhetsplan och budget för kommande verksamhetsår 
Presentation om kommande år. Verksamhetsbeskrivning och planerade och tänkta 
aktiviteter presenterades. Budget beskrevs och möjliga intäkter och kostnader 
förtydligades.  
Beslut: Årsmötet godkände föreslagen verksamhetsplan med budget 
 

13. Fastställande av årsavgift för nästkommande år 
Presentation av valda medlemsavgiftsformer. 
Beskrivning av avgift till SvRF. 
Styrelsen föreslår att årsavgift 2025 är samma som 2024, dvs följande avgift för 2025: 
Junior: 400:- 
Senior: 450:- 
Beslut: Årsmötet fastställde medlemsavgift enligt föreslaget 

 
14. Inga övriga ärenden som enligt 15 § kan upptas till beslut på årsmöte har kommit in. 

 
15. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter inom ramen för det i 24 § andra 

stycket angivna antalet 
I våra stadgar anges att klubben ska ha 6 – 8 ledamöter och 2 – 3 suppleanter. 
Styrelsen har därför valt att föreslå att klubben har 7 ledamöter och 2 suppleanter 
Beslut: Årsmötet godkände föreslaget 
 

16. Val av ordförande för föreningen  
Valberedningen har tagit fram förslag på styrelsemedlemmar som presenterades på 
mötet. Som ordförande föreslås Josephine Massaro på 1 år och som vice ordförande 
Matilda Hjalmarsson på 2 år. 
Beslut: Årsmötet godkände föreslaget 
 

17. Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter 
Enligt stadgarna ska därefter enbart ledamöter och suppleanter utses samt vilken 
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längd respektive person ska ha styrelseuppdrag, Valberedningen har lagt följande 
förslag:  
Till ledamot i rollen som sekreterare Anna Stålnacke  (omval på 2 år) 
Till ledamot i rollen som kassör Olivia Andersson  (ej val, sitter kvar 1 år) 
Till ledamöter Helena Höök    (omval på 2 år),  
Till ledamot Linda Aspelöf    (ej val, sitter kvar 1 år) 
Till ledamot Anna Åsare-Dragic    (omval på 2 år) 
Till suppleant Fredrik Andersson    (nyval på 1 år) 
Till suppleant Marie Olsson    (ej val, sitter kvar 1 år) 
Beslut: Årsmötet godkände föreslaget 
 
 

18. Fastställande av ungdomsledamot jämte personlig suppleant utsedda av 
ungdomssektionen  
Styrelsen har lagt förslag om att välja Alice Lindh och Livia Axelsson till 
ungdomsledamot samt personlig suppleant. I styrelsen i ungdomssektionen finns 
också medlemmarna: Algot Svensson, Tove Andersson, Lia Höök och Milia Thom. 
Beslut: Årsmötet beslöt att utse Alice och Livia. 
 
Vi kan informera om att alla medlemmar som är under 26 år ingår i 
ungdomssektionen. Ett härligt gäng ungdomar som tillsammans hittar på mycket 
roligt för klubben! 
 

19. Fastställande av eventuella sektioner förutom ungdomssektion (27 §)  
Styrelsen föreslår en ytterligare sektion, en Tävlingssektion under det andra 
verksamhetsåret.  
Beslut: Årsmötet godkände föreslaget 
  

20. Valberedningen har tagit fram följande förslag på personer som medlemmar i 
tävlingssektionen: Anna Ivarsson, Annika Apelqvist, Lindha Svensson, Josefine 
Breitholtz, Thilda Palm, Kevin Gibbs, Linnea Sturesson och Smilla Sandell. 
Beslut: Årsmötet godkände föreslaget 
 

21. Val av två revisorer och en revisorssuppleant eller registrerat revisionsbolag  
Valberedningens förslag är Annika Apelqvist (ordförande), Camilla Fransson och 
Therese Andersson som suppleant. 
Beslut: Årsmötet godkände föreslaget 

 
22. Beslut om antalet ledamöter i valberedningen  

Enligt klubbens stadgar ska vi ha 3 ledamöter i valberedningen.  
Styrelsen föreslår tre personer. 
Beslut: Årsmötet godkände föreslaget 

 
23. Styrelsens förslag på valberedning är: Anna Ivarsson, Lindha Svensson, Clara Fransson 

Beslut: Årsmötet godkände föreslaget 
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24. Val av ombud till SvRFs och distriktets allmänna möten och eventuella andra möten 
där föreningen har rätt att representera med ombud.  
Styrelsens förslag är att utse firmatecknare som är: Anna Stålnacke, Matilda 
Hjalmarsson och Josephine Massaro. 
Beslut: Årsmötet godkände föreslaget 
 

25. Sammanträdets avslutande. 
Mötesordförande tackar närvarande och hoppas att alla medlemmar tillsammans 
kommer få ännu ett härligt år med klubb! 
 
 
 
Varberg 2024-01-27 
 
 
Mötessekreterare             Mötesordförande          Justerare                     Justerare 
 

 
Olivia Andersson             Anna Stålnacke              Camilla Fransson         Anna Ivarsson 
 

 
 


